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Uchwała Nr XXVI/217/2016 

Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie 

z dnia 24 listopada 2016r. 

 
 

 

 

W sprawie: przywrócenia w WPF i WPI zadania pn.  „Budowa sali gimnastycznej przy ZSOI 

nr 6, os Na Stoku 52” 
 

              

 

Na podstawie § 3 pkt. 3 lit. k uchwały Nr XCIX/1511/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 2014 

r. w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie w Krakowie 
(Dziennik Urzędowy Województwa Małopolskiego z 2014 r. poz. 1853) Rada Dzielnicy XVII uchwala, 

co następuje: 

 

 

 

§ 1. 
 Wnioskować do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa o przywrócenie 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej i Wieloletnim Programie Inwestycyjnym Miasta 

Krakowa zadania pn. „Budowa sali gimnastycznej przy ZSOI nr 6, os Na Stoku 52” 

  

 

§ 2. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uzasadnienie: 

Szkoła ZSOI nr 6 jest stosunkowo dużą placówką, w której dzieci uczą się w 28 oddziałach. Znacząca liczba 

uczniów to dzieci  z grup integracyjnych o specjalnych potrzebach edukacyjnych. W wyniku planowanej reformy 

liczba oddziałów zmniejszy się tylko o trzy i szkoła w dalszym ciągu będzie placówką, w której uczyć się będzie 

znacząca liczba dzieci. W chwiali obecnej sala gimnastyczna, która znajduje się w szkole jest niepełnowymiarowa 
i nie korzystają z niej dzieci z nauczania początkowego uczące się w 10 oddziałach. Aby zrealizować wymaganą 

liczbę godzin wychowania fizycznego dzieci musza odbywać lekcje poza budynkiem szkolnym (basen, 

lodowisko).  Realizowane w ten sposób lekcje wychowania fizycznego nie zawsze są zgodne z oczekiwaniami 

rodziców. Dzieci uczące się w klasach 4 – 6 wymaganą liczbę zajęć wychowania fizycznego realizują w 

pomieszczeniach tylko dostosowanych do tego celu.  

Nowa sala gimnastyczna, która nie ma być odrębnym budynkiem dostawionym do budynku szkoły, lecz 

pomieszczeniem uzyskanym przez zamknięcie przestrzeni pomiędzy dwoma pawilonami, czyli właściwie chodzi 

o modernizację trzech ścian i postawienie jednej nowej, zdecydowanie podniosłaby jakość pracy szkoły w zakresie 

realizacji zajęć wychowania fizycznego. 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


